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quim Abelló i la presidència, formaren la Co- 
missió que féu les visites de Mallorca i Menorca.

Aprovada pel Conseil la constitució de la Co- 
missió, la presidència dóna compte de la impressió 
rebuda, que és altament favorable. Els metges de 
Balears es mostraren, no solament coneixedors de 
l’obra del Sindiçat i de la 'Mutual, sinó altament 
simpatitzants amb aquesta obra, havent rebut, ul
tra totes les proves de la més exquisida cortesia i 
atenció, la demostrado franca i espontània d’un 
sincer sentit de germanor i simpatia. Els résul
tats obtinguts respongueren a aquest estât d’opi- 
nió, tant pel nombre d ’assistents a les quatre re
unions de Palma, Inca, Manacor i Mahó, com pel 
nombre de sol-licituds del Sindicat que s’obtingue- 
ren, que sumen 45 en total i les participacions a 
la Mutual, que foren 127. Sol-licituds i fulles ob- 
tingudes espontàniament en el moment de la re
unió, havent recollit la impressió, manifestada 
per ells mateixos, que, una vegada feta la degu- 
da propaganda, el tant per cent d’adhésions que es 
registrará serà molt elevat en proporció al cens 
de metges de Balears.

Finalment, la presidència fa constar la valuosa 
cooperado prestada per prestigiosos elements de 
Balears, i cita, especialment, la intervenció deis 
Drs. Josep M ir i Peña, de Palma, i Llorens Pons 
i Marqués, de Mahó.

A  proposta del Dr. Riera, s’acorda la satisfac
cio del Conseil pel bon résultat obtingut en aques
ta visita, agrair les gestions de la Comissió que 
va practicar-la i que es prossegueixi amb activitat 
aquesta campanya de l’ingrés dels metges de Ba
lears, que és altament favorable i simpàtica pel 
Sindicat.

S ’acorda fer constar l’agraïment del Conseil 
pels esmentats Drs. Josep M ir i Peña i Llorens 
Pons i Marqués, testimoniant-ho als intéressais.

Igualment s’acorda agrair la intervenció de tots 
els companys que en diversos aspectes han mit- 
jançat en aquesta qíiestió amb el seu treball i re- 
comanacions, i especialment al Dr. Frédéric 
Llansó i Segui, de Barcelona, que amb la seva 
influència decisiva ajudà considérablement al bon 
èxit de la reunió de Mahó.

A  continuado es procedeix a l’examen de les 
sol-licituds d’ingrés dels companys de Balears, es- 
sent admesos els companys que consten en altre 
lloc d’aquest mateix nùmero.

Es dona compte de la contesta del Delegat d’I-

guala, Dr. Valerià Sierra i Valverde, i havent 
concretat que el desig del Dr. Sierra és que la 
conferència tingui un caire de divulgació mèdi
ca, havent assenyalat el nom del Dr. Ferran Ro
seli Jané, com a conferenciant, s’acorda donar 
l’auto ri tzació per a celebrar-la i que els Drs. Sier
ra i Roseli Jané directament es posin d'acord per 
ultimar els détails.

Altra comunicació del Dr. Pius Brezosa i Ta- 
blares, de la qual es pren bona nota.

L a presidència informa al Conseil que, a prec 
del Dr. Segui, havia estât invitât el Sindicat per 
assistir a l’acte d’homenatge que el poble de Ge
lida va tributar al company Rafael Galés i Rà- 
fols, pels molts anys d’exercici professional en 
aquell poble, i que havia cregut convenient cor
respondre a la invitació, amb la qual finalitat va 
delegar la representació al company D r. Francese 
X . Queraltó, Secretari accidentai.

E l Conseil ho aprova unànimement i el doctor 
Queraltó fa un breu resum dels actes de l’home- 
natge, i fa constar, per prec especial de l’interes- 
sat, l ’agraïment del Dr. Galés.

Es passa a tractar de les diverses Seccions del 
Sindicat.

El Dr. Barnadas dóna compte de la reunió del 
Casal del Metge, on es començaran els treballs 
per al compliment de les conclusions de la ponèn- 
cia aprovada en la darrera Assemblea.

El Dr. Fontbona, com a Président de la Caixa 
de Beneficència, dóna compte de les diverses pe- 
ticions rebudes, estudiades per la Comissió, i, des- 
prés de detallar els informes respectius, eleva al 
Conseil la proposta per cada cas, i, essent tot de 
conformitat, s’acorda:

Primer : Vidua d’A ., 30 pessetes al mes, per 
sis mesos; D. P., 150 pessetes al mes, per sis 
mesos; G., 150 pessetes al mes, per sis mesos.

Segon: Denegar les següents peticions: Vidua 

de F. i Vidua de C.
Tercer: Que la subvenció que actualment es 

concedeix a l’orfe V . pel seu internat al Collegi 
dels Salessians, sigui limitada a 75 pessetes men- 
suals, lliurant aquesta quantitat a la seva mare, 
perquè ella completi les despeses que el Collegi li 
ocasioni.

El Dr. Fontbona exposa concretament els mit- 
jans de recaptar ingressos que proposa la Comis
sió, i, absolutament d’acord amb la proposta, s’a

corda :


